
Protokół Nr XXI/08
z Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 28 lutego 2008 roku

w sali Urzędu Miejskiego, Stary Rynek 1.

      Ustawowa liczba Radnych - 21 
      Obecnych na sesji              - 20

                   Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad XXI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad  Sesji.
3. Przyjęcie protokołu z  XX Sesji Rady Miejskiej.
4. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
    Problemów Alkoholowych i Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii – 
    miasta Łowicza za 2007 rok.
5. Podjęcie uchwał:
    1/ w sprawie zmiany uchwały Nr V/52/2007 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 23 stycznia
        2007 roku w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady 
        Miejskiej w Łowiczu, ustalenia ich składów liczbowych i określenia zakresów działania,
    2/ w sprawie zmiany Uchwały Nr V/53/2007 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 23 stycznia 
        2007 roku zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych    
        Komisji Rady Miejskiej w Łowiczu, 
    3/ w sprawie nawiązania współpracy z miastem Saluzzo w rejonie Piemont, w prowincji
        Cuneo we Włoszech,
    4/ w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego dla nauczycieli wysokość stawek 
        dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, 
        szczegółowych  warunków obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny    
        ponadwymiarowe, godzin doraźnych zastępstw, niektórych innych składników 
        wynagrodzenia oraz stawek wynagrodzenia zasadniczego,
    5/ w sprawie współdziałania Gminy Miasta Łowicza z Gminą Łowicz w zakresie 
        wykonywania zadań lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Łowicz 
        i Gminy Miasta Łowicza,
    6/ w sprawie współdziałania Gminy Miasta Łowicza z Gminą Łyszkowice w zakresie 
        wykonywania zadań lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Łyszkowice
        i Gminy Miasta Łowicza,
    7/ w sprawie wprowadzenia przepisów porządkowych dotyczących przewozu osób 
        i bagażu taksówkami osobowymi na terenie Gminy Miasta Łowicza,
    8/ w sprawie rozpatrzenia skargi spółki działającej pod firmą Świt Sp. z o.o. z siedzibą 
        w Łowiczu na bezczynność Burmistrza Miasta Łowicza,
    9/ w sprawie przyjęcia Programu Gospodarczego „Plan Rozwoju Lokalnego Miasta 
        Łowicza na lata 2008-2013”,
  10/ w sprawie wyrażenia zgody na nabycie niezabudowanej nieruchomości położonej 
        w Łowiczu obręb Śródmieście,
  11/ w sprawie wyrażenia zgody na nabycie niezabudowanej nieruchomości położonej 
        w Łowiczu obręb Zielkówka,
  12/ w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości,
  13/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej, oznaczonej numerem
       działki 8497/40 o pow.0,0115 ha, położonej w Łowiczu przy ul. Tuszewskiej,
 14/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej, oznaczonej numerem
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       działki 6186/1 o pow.0,0108 ha, położonej w Łowiczu przy ul. Podgórnej,
 15/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zakład Gospodarki Mieszkaniowej 
       w Łowiczu, kolejnych umów dzierżawy po umowach zawartych na czas oznaczony 
       z tymi samymi stronami, których przedmiotem są te same nieruchomości znajdujące 
       się w zasobach Gminy Miasta Łowicza, pozostające w administracji tej jednostki 
      organizacyjnej,
16/ w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2008 rok,
17/ w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie od Powiatu Łowickiego darowizny nieruchomości 
       położonych w Łowiczu obręb Korabka,
18/ Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na objęcie statusem Łódzkiej Specjalnej Strefy 
       Ekonomicznej podstrefy Łowicz.

  6. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Miejskiej za 2007 rok.
  7. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.
  8. Interpelacje, zapytania, sprawy różne.
  9. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
10. Zakończenie obrad XXI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Ad.1.
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Łowiczu Radny Henryk 
Zasępa.
Powitał  Radnych,  Pana  Krzysztofa  Jana  Kalińskiego  Burmistrza  Miasta,  Pana  Bogusława 
Bończaka Zastępcę Burmistrza Miasta, Dyrektorów jednostek, Pana Andrzeja Rokickiego Z-cę 
Komendanta  Powiatowego  Policji,  Komendanta  Powiatowej  Straży  Pożarnej  Pana  Andrzeja 
Porczyka,  Panią  Marię  Więckowską  Sekretarz  Miasta,  Radcę  Prawnego,  Pana  Arkadiusza 
Podsędka Skarbnika Miasta, przedstawicieli mediów oraz zaproszonych gości.
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na ustawowy stan Radnych 21, było obecnych 20 
Radnych, wobec czego podejmowane uchwały będą prawomocne.

Ad. 2
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad.
Poinformował, że w dniu 27 lutego 2008 roku wpłynęło pismo Burmistrza Miasta Łowicza
 z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad XXI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu, planowanej 
na dzień 28 lutego 2008 roku 3 dodatkowych  projektów uchwał  i  umieszczenie  ich w pkt.5 
podpunkt 16, 17 i 18:
1. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2008 rok.
2. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie od Powiatu Łowickiego darowizny 
w postaci nieruchomości położonych w Łowiczu obręb Korabka.
3. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na objęcie statusem Łódzkiej Specjalnej Strefy 
Ekonomicznej podstrefy Łowicz. 

(pismo stanowi załącznik)
Zapytał czy są inne propozycje zmian do porządku obrad Sesji, innych propozycji zmian nie 
zgłoszono. 
Zaproponował przegłosowanie kolejno wprowadzenie dodatkowych uchwał do porządku obrad.
1.Wprowadzenie do porządku obrad Sesji projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta 
Łowicza na 2008 rok

20 „za”, 0 „ przeciw”, 0„ wstrzymujących”.
2.Wprowadzenie do porządku obrad Sesji projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
przyjęcie od Powiatu Łowickiego darowizny w postaci nieruchomości położonych w Łowiczu 
obręb Korabka.

2



20 „za”, 0 „ przeciw”, 0„ wstrzymujących”.
3.Wprowadzenie do porządku obrad Sesji projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody
 na objęcie statusem Łódzkiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej podstrefy Łowicz

20 „za”, 0 „ przeciw”, 0„ wstrzymujących”.
Przewodniczący Rady  zaproponował przegłosowanie porządku obrad Sesji wraz z przyjętymi 
zmianami.

20 „za”, 0 „ przeciw”, 0„ wstrzymujących”.

Stwierdził, że jednogłośnie przyjęto zmieniony porządek obrad..
Ad.3.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  Protokół  z  XX  Sesji  został  wyłożony  
w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad.
Zapytał, czy Sekretarz XX Sesji i Radni zgłaszają uwagi do Protokołu.
Radny Piotr Gołaszewski oraz pozostali Radni uwag nie zgłosili.
Zaproponował przegłosowanie przyjęcia Protokółu z XX Sesji Rady Miejskiej.

20”za”, 0 przeciw, 0 wstrzymujących.
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Protokół został przyjęty bez zmian.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  na  Sekretarza  XX  Sesji  zaproponował  Radną  Jolantę 
Głowacką, która wyraziła zgodę.

Ad.4. 
Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii – miasta 
Łowicza za 2007 rok – przedstawiła Pani Elżbieta Szachogłuchowicz Inspektor
 z Wydziału Spraw Społecznych. 

(stanowi załącznik)
Radna  Ewa Zbudniewek stwierdziła,  że  niewykorzystane  środki  na  realizację  powyższych 
programów można wykorzystać i zatrudnić psychiatrę dziecięcego (nie ma w mieście lekarza
o takiej specjalności)i utworzyć Poradnię zdrowia Psychicznego dla Dzieci i Młodzieży.
Raz w tygodniu mógłby przyjmować w tej Przychodni specjalista od uzależnień. 
Radny  Robert  Wójcik  zgłosił kilka  uwag  dotyczących  funkcjonowanie  Punktu  Pierwszego 
Kontaktu w ramach, którego przeprowadzono 99 rozmów w tym 16 rozmów telefonicznych.. 
Koszt realizacji tego zadania wyniósł  11.927 zł wynika z tego, że koszt jednej rozmowy wynosi 
120 zł, stwierdził, że to zbyt dużo. Uznał potrzebę funkcjonowania Punktu Pierwszego Kontaktu, 
należy zdynamizować jego działania,  aby tych rozmów i porad było znacznie  więcej. Można 
również powierzyć realizację tego zadania Stowarzyszeniu Centrum Wolontariatu. 
Realizacją  wypoczynku  zimowego  i  letniego  powinny  zająć  się  wszystkie  szkoły  wspólnie  
z Gimnazjami. 
Należy kontynuować kontrole sprzedaży alkoholu nieletnim.
Zaproponował  w  imieniu  organizacji  pozarządowych,  aby  programy  współpracy  
z organizacjami pozarządowymi opracowywać w miesiącu listopadzie by móc podpisać umowy
i realizować zadania od stycznia nowego roku. 
Na realizację Programu Przeciwdziałania Narkomanii wykorzystano tylko 66,4% zaplanowanych 
środków to zbyt mało, wynika z tego, że w mieście brak pomysłu na realizację tego programu. 
Wspólnie  z  Radnym  Ryszardem  Szmajdzińskim  zgłosili  wniosek  na  piśmie  w  sprawie 
zorganizowania konferencji bądź kursokonferencji na temat patologii wśród dzieci i młodzieży 
oraz  utworzenia  punktu  konsultacyjnego  w  czasie  trwania  imprezy  „Dni  Łowicza”,  który 
przeprowadzi akcję dla dzieci, młodzieży i ich rodziców. 

(stanowi załącznik)
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Pani  Elżbieta  Szachogłuchowicz  stwierdziła,  że  dobrze  układa  się  współpraca  ze  Szkołami 
Podstawowymi i Gimnazjami. Dotychczas organizowano wypoczynek letni i zimowy dla dzieci 
ze Szkół Podstawowych w formie półkolonii, jeśli będzie zainteresowanie można podobną formę 
zorganizować  w  gimnazjach.  Uwagi  zgłoszone  przez  Radnych  zostaną  wykorzystane  przy 
realizacji bieżących Programów. 
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta poinformował, że niewykorzystane środki 
z  realizacji  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych  i  Miejskiego 
Programu Przeciwdziałania Narkomanii – miasta Łowicza za 2007 rok zostaną wydatkowane  
w roku bieżącym.
 Przewodniczący Rady Henryk Zasępa poinformował, że wniosek złożony przez Radnego 
Wójcika i Szmajdzińskiego zostanie przekazany do realizacji. 
Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Piotr Pochwała.
Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Grzegorz 
Wojciechowski.
Opinię Miejskiej Komisji Przeciwdziałania Alkoholizmowi-przestawił Przewodniczący Pan 
Waldemar Osica.

(stanowią załączniki)
Przewodniczący  Pan  Waldemar  Osica  poinformował,  że  na  wniosek  Komisji  Budżetu  
i Finansów została przygotowana informacja o przeprowadzonych na terenie Miasta Łowicza 
kontroli punktów sprzedaży napojów alkoholowych w 2007 roku, oraz plan kontroli na 2008 rok. 
Przewodniczący  Rady  Henryk  Zasępa  podziękował  Miejskiej  Komisji  Przeciwdziałania 
Alkoholizmowi  za  pracę,  zwrócił  się  z  prośbą  o nasilenie  kontroli  wspólnych  z  Policją  dot. 
sprzedaży alkoholu. 
Poinformował, że Rada Miejska przyjęła do wiadomości przedłożone sprawozdania.
                                   
5. Podjęcie uchwał:
1/Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/52/2007 Rady Miejskiej w Łowiczu 
z dnia 23 stycznia 2007 roku w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania stałych 
Komisji Rady Miejskiej w Łowiczu, ustalenia ich składów liczbowych i określenia zakresów 
działania – przedstawił Pan Henryk Zasępa-Przewodniczący Rady Miejskiej.

(stanowi załącznik).
Pytań,uwag nie zgłoszono. 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.

U c h w a ł ę Nr XXI/ 191/2008
20 - „za „ 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących”.

 2/Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/53/2007 Rady Miejskiej 
  w Łowiczu z dnia 23 stycznia 2007 roku zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 
składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej w Łowicz - przedstawił Pan Henryk 
Zasępa Przewodniczący Rady Miejskiej.

(stanowi załącznik).
Pytań,uwag nie zgłoszono. 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.

U c h w a ł ę Nr XXI/ 192/2008
20 - „za „ 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących”.

3/Projekt uchwały w sprawie nawiązania współpracy z miastem Saluzzo w rejonie Piemont, 
w prowincji Cuneo we Włoszech – przedstawił  Pan Artur Michalak Naczelnik Wydziału  
Promocji, Kultury, Turystyki Sportu
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(stanowi załącznik)
Opinię Komisji Społecznej przedstawi Radny Piotr Pochwała. 

(stanowi załącznik)
Pytań,uwag nie zgłoszono. 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.

U c h w a ł ę  Nr XXI/ 193/2008
20 - „za „ 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących”.

  4/Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Regulaminu  określającego  dla   nauczycieli 
wysokość stawek dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, 
szczegółowych   warunków  obliczania   i  wypłacania  wynagrodzenia  za  godziny 
ponadwymiarowe,  godzin  doraźnych  zastępstw,  niektórych  innych  składników 
wynagrodzenia  oraz  stawek  wynagrodzenia  zasadniczego –przedstawiła  Pani  Joanna 
Mostowska Dyrektor Obsługi Przedszkoli Miejskich.

(stanowi załącznik).

Opinię Komisji Społecznej przedstawi Radny Piotr Pochwała.
(stanowi załącznik).

Pytań,uwag nie zgłoszono. 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła większością głosów.

U c h w a ł ę  Nr XXI/ 194/2008
17 - „za „ 0 - „przeciw”, 1 - „wstrzymujący”.

 5/Projekt uchwały w sprawie współdziałania Gminy Miasta Łowicza z Gminą 
Łowicz w zakresie wykonywania zadań lokalnego transportu zbiorowego 
 na terenie Gminy Łowicz i Gminy Miasta Łowicza – przedstawił Pan Paweł
Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych.

(stanowi załącznik).

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta  przedstawi Radny  Jacek Haczykowski.
     (stanowi załącznik).

Pytań,uwag nie zgłoszono. 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.

U c h w a ł ę  Nr XXI/ 195/2008
20 - „za „ 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących”.

6/Projekt uchwały w sprawie współdziałania Gminy Miasta Łowicza z Gminą 
 Łyszkowice w zakresie wykonywania zadań lokalnego transportu 
 zbiorowego na terenie Gminy Łyszkowice i Gminy Miasta Łowicza –
 przedstawił Pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych

(stanowi załącznik)
 Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta  przedstawi Radny Jacek Haczykowski.

(stanowi załącznik).
Pytań,uwag nie zgłoszono. 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.

U c h w a ł ę  Nr XXI/ 196//2008
20 - „za „ 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących”.

5



7/Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia przepisów porządkowych 
dotyczących przewozu osób i bagażu taksówkami osobowymi na terenie  Gminy Miasta 
Łowicza –  przedstawiła Pani Alina Guszlewicz Naczelnik Wydziału Spraw Lokalowych. 

(stanowi załącznik).
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta  przedstawi Radny Jacek Haczykowski

(stanowi załącznik).

Pytań,uwag nie zgłoszono. 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.

U c h w a ł ę  Nr XXI/ 197//2008
20 - „za „ 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących”.

 8/Projekt uchwały  w sprawie rozpatrzenia skargi spółki działającej pod firmą 
  Świt Sp. z o.o. z siedzibą w Łowiczu na bezczynność Burmistrza Miasta 
 Łowicza – przedstawiła Pani Alina Guszlewicz Naczelnik Wydziału Spraw Lokalowych.  

(stanowi załącznik).
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta  przedstawił Radny Jacek Haczykowski.
 Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Radny Piotr Pochwała.

(stanowią załączniki).
Pytań, uwag nie zgłoszono. 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.

U c h w a ł ę  Nr XXI/ 198//2008
20 - „za „ 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących”.

9/Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Gospodarczego „Plan 
 Rozwoju Lokalnego Miasta Łowicza na lata 2008-2013”- przedstawił Pan 
Bogusław Bończak Zastępca Burmistrza Miasta.

(stanowi załącznik).
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta  – przedstawił Radny Jacek Haczykowski.
Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Radny Grzegorz Wojciechowski.  

(stanowią załączniki)
Pytań, uwag nie zgłoszono. 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.

U c h w a ł ę  Nr XXI/ 199//2008
19 - „za „ 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących”.

10/Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie niezabudowanej nieruchomości 
położonej w Łowiczu obręb Śródmieście – przedstawiła Pani Anna  Gajewska Naczelnik  
Wydziału Gospodarki Gruntami.

(stanowi załącznik).

 Opinię Komisji Gospodarczej Rozwoju Miasta – przedstawi Radny Jacek Haczykowski.
(stanowi załącznik).

Pytań, uwag nie zgłoszono. 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.
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U c h w a ł ę  Nr XXI/ 200//2008
18 - „za „ 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących”.

11/Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie niezabudowanej 
nieruchomości położonej w Łowiczu obręb Zielkówka – przedstawiła Pani Anna  Gajewska 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami.

(stanowi załącznik).

 Opinię Komisji Gospodarczej Rozwoju Miasta – przedstawi Radny 
 Jacek Haczykowski.

(stanowi załącznik).

Pytań,  uwag nie zgłoszono. 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.

U c h w a ł ę  Nr XXI/ 201//2008
18 - „za „ 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących”.

12/Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 
– przedstawiła Pani Anna  Gajewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami.

(stanowi załącznik).

 Opinię Komisji Gospodarczej Rozwoju Miasta – przedstawi Radny 
 Jacek Haczykowski.

(stanowi załącznik).

Pytań,  uwag nie zgłoszono. 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.

U c h w a ł ę  Nr XXI/ 202//2008
19 - „za „ 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących”.

13/Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości  gruntowej, 
oznaczonej numerem działki 8497/40 o pow.0,0115 ha, położonej w Łowiczu przy 
ul. Tuszewskiej - przedstawiła Pani Anna  Gajewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami.

(stanowi załącznik).

Opinię Komisji Gospodarczej Rozwoju Miasta – przedstawi Radny Jacek Haczykowski.
(stanowi załącznik).

Pytań,  uwag nie zgłoszono. 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.

U c h w a ł ę  Nr XXI/ 203//2008
19 - „za „ 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących”.

14/Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 
 gruntowej, oznaczonej numerem działki 6186/1 o pow. 0,0108 ha, położonej 
 w Łowiczu przy ul. Podgórnej – przedstawiła Pani Anna  Gajewska Naczelnik  Wydziału  
Gospodarki Gruntami.
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(stanowi załącznik).

Opinię Komisji Gospodarczej Rozwoju Miasta – przedstawi Radny Jacek Haczykowski.
(stanowi załącznik).

Pytań,  uwag nie zgłoszono. 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.

U c h w a ł ę  Nr XXI/ 204//2008
19 - „za „ 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących”.

15/Projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zakład 
Gospodarki Mieszkaniowej  w Łowiczu, kolejnych umów dzierżawy po umowach 
zawartych na czas oznaczony z tymi samymi stronami, których  przedmiotem 
są te same nieruchomości znajdujące się w zasobach Gminy Miasta Łowicza, pozostające
 w administracji tej jednostki organizacyjnej - przedstawiła Pani Anna  Gajewska Naczelnik  
Wydziału Gospodarki Gruntami.

(stanowi załącznik).

Opinię Komisji Gospodarczej Rozwoju Miasta – przedstawi Radny Jacek Haczykowski.
(stanowi załącznik).

Pytań,  uwag nie zgłoszono. 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.

U c h w a ł ę  Nr XXI/ 205//2008
19 - „za „ 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących”.

16/Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2008 rok
- przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek  Skarbnik Miasta.

( stanowi załącznik)

Radny Leszek Plichta   przypomniał,  że awans Klubu Sportowego „Pelikan”  do II  Ligi  jest 
ogromną szansą dla miasta, lecz  wiąże się on z pewnymi wymogami dot. to budowy nowych 
trybun. 
Miasto powinno wspierać Klub w tych przedsięwzięciach w zamian za promocję miasta.

Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów  –  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny 
Grzegorz Wojciechowski.
Opinię Komisji Społecznej –przedstawi Radny Piotr Pochwała.

(stanowią załączniki).
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła większością głosów

U c h w a ł ę  Nr XXI/206/2008
18 - „za „ 0 - „przeciw”, 1 - „wstrzymujący”.

17/Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie od Powiatu Łowickiego 
darowizny nieruchomości położonych w Łowiczu obręb Korabka- przedstawiła Pani Anna 
Gajewska Naczelnik Wydziału Gospodarki  Gruntami.
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( stanowi załącznik)

 Opinię Komisji Gospodarczej Rozwoju Miasta – przedstawi Radny Jacek Haczykowski.
(stanowi załącznik).

                        
    
     
Pytań,  uwag nie zgłoszono. 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.

U c h w a ł ę  Nr XXI/ 207//2008
17 - „za „ 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących”.

18/Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na objęcie statusem Łódzkiej Specjalnej 
Strefy Ekonomicznej podstrefy Łowicz- przedstawił Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz  
Miasta.

( stanowi załącznik)
Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta poinformował, że Miasto Łowicz nie mogło 
przystąpić wcześniej do Łódzkiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej podstrefy Łowicz, ponieważ 
nie posiadało wszystkich stosownych dokumentów, obecnie miasto już  te dokumenty posiada. 
W dniu wczorajszym miasto uzyskało zgodę właścicieli na sprzedaż gruntów pod drogę. 
 Łódzka Specjalna Strefa Ekonomiczna składa wniosek do Ministerstwa do dnia 31 marca 2008 
roku. 
Ustanowienie podstrefy Łowicz spowoduje podniesienie atrakcyjności lokowania inwestycji 
na terenie Łowicza.
Strefa istnieje już 11 lat i ma istnieć do 2017 roku, obecnie dysponuje 897 ha gruntów, na 
których powstało 115 inwestycji, miasto Łowicz wnosi 16 ha. 
Łódzka Specjalna Strefa Ekonomiczna organizując przetarg na miejskie grunty pobiera 15%, 
zajmuje  się również reklamą. Obecnie w tej Strefie jest 19 miast, również miasta spoza 
województwa łódzkiego. 
Opinię Komisji Gospodarczej Rozwoju Miasta – przedstawi Radny Jacek Haczykowski.

(stanowi załącznik).
Pytań, uwag nie zgłoszono. 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.

U c h w a ł ę Nr XXI/ 208/2008
18 - „za „ 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących”

Ad. 6.
Przewodniczący Rady Miejskiej Łowiczu poinformował, że zgodnie z paragrafem 70 Statutu 
Miasta Łowicza Przewodniczący Komisji stałych, co najmniej raz do roku przedstawiają na sesji 
Rady sprawozdania z działalności komisji.
Przewodniczący Komisji przedstawili sprawozdania z działalności Komisji za 2007rok:
Radny Grzegorz Wojciechowski przedstawił sprawozdanie z Komisji Budżetu i Finansów
Radny Jacek Haczykowski przedstawił sprawozdanie z Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta.
Radny Piotr Pochwała przedstawił sprawozdanie z Komisji Społecznej
Radny Krzysztof Zieliński przedstawił sprawozdanie z Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej.

( sprawozdania stanowią załączniki)

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa  poinformował Komisja Rewizyjna zgodnie 
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z paragrafem 95 Statutu Miasta w terminie do 30 kwietnia każdego roku przedstawia Radzie 
roczne sprawozdanie ze swojej działalności w roku poprzednim.

   Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska przyjęła do wiadomości 
   przedłożone sprawozdania.

Ad.7. 
Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami – przedstawił Pan 
Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta.

(stanowi załącznik)
Rada Miejska przyjmuje do wiadomości w/w informację.

 Ad. 8.
Interpelacje, zapytania, sprawy różne.

 Radni R. Wójcik i R. Szmajdziński  złożyli pisemną interpelację dot. podjęcia interwencji 
w sprawie niewłaściwego funkcjonowania Pływalni Miejskiej w Łowiczu.
Ponadto Radni R. Wójcik i R. Szmajdziński złożyli wniosek w sprawie zorganizowania
konferencji bądź kursokonferencji na temat patologii wśród dzieci i młodzieży oraz utworzenia 
punktu konsultacyjnego w czasie trwania imprezy „Dni Łowicza”, który przeprowadzi akcję dla 
dzieci, młodzieży i ich rodziców. 
Pan Wojciech Gędłek  w związku z powszechnym uwłaszczeniem w Spółdzielniach 
Mieszkaniowych wystąpił do Rady Miejskiej o  podjęcie stosownej uchwały wyrażającej zgodę 
na udzielanie bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości gruntowych, zabudowanych, 
wykorzystywanych na cele mieszkaniowe sprzedawanych w drodze bezprzetargowej Łowickiej 
Spółdzielni Mieszkaniowej.
Ponadto zwrócił się ponownie z prośbą  ( pismo p. Gędka w tej sprawie z dnia 24.01.2008r.) 
o umożliwienie wprowadzania na Sesję Rady Miejskiej w Łowiczu społecznych projektów 
uchwał  i dokonanie stosownych zmian zapisów Statutu Miasta Łowicza w tej sprawie. 
Zaapelował  do Radnych Rady Miejskiej i wystąpił, aby zbierali podpisy pod petycją w sprawie 
przywrócenia Święta Trzech Króli. 
Przewodniczący Rady Henryk Zasępa zwrócił się  do Pana W. Gędka o złożenie stosownego 
pisma w sprawie udzielenia bonifikaty ŁSM w Łowiczu.
W sprawie społecznych projektów uchwał została udzielona Panu Gędkowi  pisemna odpowiedź. 
Radni są przedstawicielami społeczeństwa i wystarczy, aby sprawę zgłosić poprzez Radnych. 
Pan Krzysztof Kaliński  Burmistrz Miasta  poinformował, że sprawę przywrócenia Święta 
Trzech Króli jest znana w tej sprawie wpłynęło pismo do Urzędu Miejskiego w Łowiczu, ale na 
terenie Urzędu nie można zbierać pod petycją podpisów, jest to indywidualna sprawa. 

Ad. 9    
Przewodniczący Rady poinformował, że następna Sesja planowana jest w dniu 27 marca 2008 
roku o godz.13-tej   z następującym tematem:
    1.Informacja o działalności MOPS za 2007 rok i plan zamierzeń na 
        2008 rok.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Jolanta Głowacka przedstawiła terminy planowanych 
 posiedzeń w miesiącu marcu.
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(stanowi załącznik)
Ad.   10.
Przewodniczący Rady H. Zasępa podziękował za dyskusję i udział w obradach.
Na tym zakończono obrady XXI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Protokołowała Sekretarz Sesji           Przewodniczący Rady 

J. Kardjalik             Jolanta Głowacka                                Henryk Zasępa
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